

TERMS AND CONDITION FOR ABAKUS UK

For provision of additional educational services – Contractual obligation between parties

1. DEFINITIONS

1.1 Abakus Europe - UK, hereinafter referred to as “Abakus UK”, acting on the basis of the contractual obligations and the Charter. The signing individual, referred to as the “Customer”. Henceforth, collectively Abakus UK and the Customer, referred to as the “Parties”, agree to conclude the contract, as outlined below. Additional educational services, referred to as “Services” within the scope of the Abakus Europe – UK curriculum. The individual subject to using the above-mentioned Services, referred to as the “Student”. The term “Academic Hour” refers to the industry standard of the length of time a session and/or lesson lasts, which is 45 minutes.

2. SUBJECT OF THE AGREEMENT

2.1 Abakus UK shall provide to the Customer the additional educational services, the composition of which is defined in section 3 of the Agreement on education for the benefit of the Student. The Customer shall accept and pay for the services provided by Abakus UK.

2.2 The relationship between the Customer and Student are not the subject of this Agreement.

3. THE RIGHTS AND OBLIGATIONS OF THE PARTIES

3.1 Abakus UK agrees to provide the following, but not limited to;

- A. Conduct the course training as specified in the curriculum, of the Student, per the program whose content is described in Section 4 of this Agreement. The form of training may be subject to change, and will mostly be performed online.
- B. Additional Services may be requested to perform and/or conduct training; provide Services according to the curriculum – for in-person, if required. This will be subject to an additional agreement between the Customer and Abakus UK.
- C. The duration of the training, per the program as specified in the curriculum, is 40 teaching hours; and/or the equivalent of 9 academic months. Additional teaching hours may be agreed upon, if the Customer wishes for faster progression. Details of the quantity of teaching hours is specified in the membership pricing plan, upon purchase – when this Agreement comes into effect.
- D. Training will be part of the Services provided to the Customer and by extension – to the Student; is conducted per the session schedule chosen by the Customer after purchasing the membership plan. Additional allocated slots may be agreed upon by the Parties; and is subject to availability – if group activities permit such changes. Group sizes of the chosen session may be subject to change, but will not exceed a limit of 8 students per lesson, for FOUR consecutive lessons. Abakus UK reserves the right to replace the teacher, providing the aforementioned Services, for the purpose of the training course, throughout the academic year.

- E. The obligations on providing the Services to the Customer, and by extension – to the Student; arise with Abakus UK only in case of pre-payment for the Services in accordance with the provisions of paragraph 4.2 of the Agreement.

3.2 The Customer agrees to the following terms of this Agreement;

- A. Pay for Services provided by Abakus UK for the purpose of the training; and throughout the training period, keep the documents confirming payment. Invoices are subject to automatic generation once the Customer pays for the agreed Service.
- B. Ensure that the Student attends the agreed teaching sessions, support a conscientious attitude of the Student toward the studies and educational tasks, as part of the training course, according to the curriculum;
- C. Ensure courteous and caring attitude of the Student, to the property and premises used in the learning process; the Customer may be liable for damages caused to Abakus UK by the Student, whether directly or indirectly, as the result of their action or neglect. This clause is subject to in-person training, which is subject to an additional agreement between the Customer and Abakus UK.

4. TRAINING PROGRAM, TIMETABLE OF CLASSES

- 4.1** Services provided by Abakus UK to the Customer, and by extension – to the Student, shall be exclusively in an ONLINE environment, unless agreed upon otherwise. Online Services may include any video conferencing medium, and/or platforms designated for the Student.
- 4.2** The training program hereunder includes training in mental arithmetic for a total amount of 40 teaching hours, but may be subject to change for the benefit of either; the Customer; and/or Abakus UK. The training course as specified in the curriculum, is designed for an appropriate length and the equivalent of 9 academic months. Additional teaching hours may be agreed upon, if the Customer wishes for faster progression. Details of the quantity of teaching hours is specified in the membership pricing plan, upon purchase – when this Agreement comes into effect. Session schedule is provided by Abakus UK. The appropriate academic level, and suitable sessions – subject to availability, will be chosen by the Customer prior to starting the training course.
- 4.3** The Parties to the Agreement can change the list of subjects, by supplemental agreement, which are part the training Services, as well as the chosen sessions by the Customer. It should be noted that, Abakus UK reserves the right to change the agreed upon sessions, provide appropriate communication with the Customer.

5. COST OF SERVICES AND PAYMENTS

- 5.1** The cost of Services per academic hour (45 minutes) will be subject to annual increase. A nominal value of the baseline cost of a lesson is £10 (Ten Pounds) per academic hour. The cost of Services provided to the Customer may change depending on, but not limited to: the agreement of the contract; the quantity of teaching sessions; the frequency of the teaching sessions; the use of the Student and their products for any marketing purposes; legacy discounts; goodwill gestures;

and/or prescription of debt recovery, if the Customer becomes in arrears with any payments.

- 5.2** Pre-payment shall be made by Customer, and must adhere to the rules set out by the Agreement, before the training session. The Customer remains to keep the right to choose when the pre-payment for the Services are made. This will be subject to availability of training sessions, depending of the academic level of the Student.
- 5.3** Payment for Services by the Customer, may be made by a card transaction, but not limited to, in the following form: (Visa, MasterCard, American Express, China UnionPay, JCB, Diners, Cartes Bancaires, Discover, Visa Electron, Maestro, PayPal, ApplePay (online for online store goods), Cash (subject to in-person teaching sessions) and Crypto: \$BTC, \$ETH, \$BNB).
- 5.4** Teaching materials (books and workbooks) and abacus counters, are not included in the cost of Services, unless specified in the pricing plan for each chosen membership.
- 5.5** The price of Services can be changed in accordance with the procedure specified in clause 5.6 of the Agreement.
- 5.6** In the event of significant changes in Abakus UK operating conditions (the wage growth of general education workers, increased payments for the rental of premises, changing the size of utility bills, cost of works and services of outside organizations that cater for the educational process under this Agreement, the growth of other similar expenses of Abakus UK, the introduction of additional responsibilities for the payment of taxes and fees) and, if necessary, within the framework of this Agreement the provision of additional services to ensure the stability of funding of the educational process, the price of educational services specified in clause 4.1 of the Agreement may change, by approximately 10% (percent); or more, if necessary. Abakus UK shall notify the Customer within a period, not later than 30 days before the proposed change in the Service prices under the Agreement.
- 5.7** If the Customer disagrees with the change in Service prices increase/decrease under the Agreement, the Parties shall view it as a unilateral refusal of the Customer to perform the Agreement, and it will be terminated. In this case, the Customer may be liable to pay for the previously rendered Services, under the Agreement.

6. SPECIAL CONDITIONS, SETTLEMENT OF DISPUTES

- 6.1** When group sizes are less than 50% from the number of students specified in paragraph 2.1, Abakus UK reserves the right to disband the group and offer the Customer alternative education variants in other groups, or refund the money paid by the Customer for the remaining unattended sessions. This is subject to availability of Students within each academic level category. Special exceptions may be in place, provided extenuating circumstances.
- 6.2** If the Student misses the session due to illness and/or for any other valid reason, the Customer has the right to reschedule a session, with the original Services cost unaffected.
- 6.3** Abakus UK reserves the right to decline a refund if no valid reason is provided for an absence, when the Customer requests for any payments to be retracted. The Customer will have the right to produce a valid reason for missing a session. The Customer may produce an appropriate certificate from a medical institution, granting reason for an absence. The cost of the absence may be refunded excluding any administrative costs incurred as a result of money transfers.

6.4 The revised cost size specified in paragraph 6.2 shall not apply to special offers.

6.5 Disagreements and disputes arising under the Agreement and not settled by negotiation, shall be referred to the court, at the location of the parent company head office of Abakus UK – Charlestown Corporation, within the appropriate jurisdiction of the country.

7. TERMINATION

7.1 The Agreement may be terminated on the following grounds:

- A. upon the expiry of validity period of this Agreement;
- B. by the agreement between the Parties;
- C. on the initiative of one of the parties subject to notification of the second party no later than 14 calendar days;
- D. On the other grounds directly stemming from the conditions of this Contract or specified in the Abakus UK contractual obligations and Charter;
- E. In the absence of an additional agreement to the contrary, the Parties to the Agreement shall consider late payment for a period of more than 25 business days as a unilateral refusal of the Customer to comply with the Agreement.

7.2 Abakus UK reserves the right to withdraw from the Agreement, in the event of inappropriate behaviour, from the direct and/or indirect actions of the Student, during activities that threaten the physical or mental health of the rest of Students, undergoing the same training course within the allocated group. This shall also be enforced if any staff members become the subject of aforementioned inappropriate behaviour.

7.3 Termination of this Agreement for any of the above reasons shall entail expulsion of the Student, whereby the Agreement between the Parties shall cease to exist, and will be nullified. Consideration to the Student's behaviour improvements may be given, provided that no recurrence of any of the same behavioural incidents occur. The Customer and Abakus UK shall have the right to terminate or amend this Agreement regardless of availability of the Student's consent.

8. VALIDITY PERIOD OF THE AGREEMENT

8.1 Term and Conditions of this contractual obligation shall be established from the date that the Customer agrees and reads, during the process of purchasing any pricing plans, for the purpose of obtaining membership with Abakus UK. The Agreement shall remain enforced throughout the 40 academic hours; any other agreed upon length of teaching session hours; or the equivalent of 9 academic months. Starting and ending dates of classes shall be agreed between the Parties, which will be subject to change.

8.2 The Customer agrees to inform Abakus UK about their personal data for the purpose of communicating and/or processing information. The Customer agrees to inform Abakus UK of any changes about the details of the Student, within an appropriate timeframe. Information stored about the Customer and the Student shall be used for

the organization of educational process, and may not be used for transfer to third parties.

9. NOTICE OF AGREEMENT

9.1 By reading the contents of these Terms and Conditions, you agree to the specified terms and acknowledge that you have read and understood the conditions within.

ПРАВИЛА И УСЛОВИЯ АВАКУС УК

Для предоставления дополнительных образовательных услуг - Договорное обязательство.

1. ОПРЕДЕЛЕНИЯ

1.1 Abakus Europe - УК, именуемый в дальнейшем "Abakus UK", действующий на основании договорных обязательств и Устава. Подписывающее лицо, именуется "Заказчиком". Отныне в совокупности Abakus UK и Клиент именуется "Сторонами" соглашаются заключить Договор, как указано ниже. Дополнительные образовательные услуги, называемые "Услуги" в рамках учебной программы Abakus Europe – УК. Физическое лицо, использующее вышеупомянутые услуги, именуется "Студентом". Термин "Академический час" относится к стандарту продолжительности урока, который составляет 45 минут.

2. ПРЕДМЕТ ДОГОВОРА

2.1 "Abakus UK" предоставляет Заказчику дополнительные образовательные услуги, состав которых определен в разделе 3 Договора об Образовании в интересах Студента. Клиент принимает и оплачивает услуги, предоставляемые "Abakus UK".

2.2 Отношения между Клиентом и Студентом не являются предметом настоящего Соглашения.

3. ПРАВА И ОБЯЗАННОСТИ СТОРОН

3.1 "Abakus UK" соглашается предоставить следующее, не ограничиваясь этим:

А. Проводить обучение, как указано в учебной программе студента, в соответствии с программой, содержание которой описано в разделе 4 настоящего Соглашения. Форма обучения может быть изменена, и в основном будет проводиться онлайн.

Б. Дополнительные Услуги могут быть запрошены для проведения обучения; предоставлять Услуги в соответствии с учебным планом, при необходимости очно. Это будет являться предметом дополнительного Соглашения между Клиентом и "Abakus UK".

В. Продолжительность обучения по программе, указанной в учебном плане, составляет 40 часов, что эквивалентно 9 академическим месяцам. Дополнительные часы могут быть согласованы, если Заказчик желает более быстрого прогресса. Детали количества учебных часов указываются в тарифном плане при покупке, когда настоящее Соглашение вступает в силу.

Г. Обучение является частью Услуг, предоставляемых Заказчику и, соответственно, Студенту; обучение проводится по расписанию, выбранному Клиентом после приобретения абонементa. Стороны могут согласовать дополнительные часы занятий в зависимости от занятости и возможности других групп. Размер групп могут варьироваться, но не превышать 8 человек за урок в течении четырёх последовательных уроков. “Abakus UK” оставляет за собой право заменять преподавателя, предоставляющего вышеупомянутые Услуги в течении учебного года.

Д. Обязательства по предоставлению Услуг “Abakus UK” Заказчику, а соответственно Студенту вступают в силу только в случае предоплаты в соответствии с пунктом 4.2 данного Соглашения.

3.2 Клиент соглашается со следующими условиями данного Соглашения:

А. Оплачивать услуги, предоставляемые “Abakus UK” с целью обучения; на протяжении всего обучения хранить документы, подтверждающие оплату. Платёжные квитанции автоматически отсылаются на электронный адрес Заказчику при оплате Услуг.

Б. Обеспечить посещение Студента занятий, поддерживать добросовестное отношение Студента к учёбе и образовательным задачам в рамках учебного курса, в соответствии с учебным планом.

В. Обеспечить вежливое и заботливое отношение Студента к имуществу и помещениям, используемым в процессе обучения. Клиент может нести ответственность за ущерб, причинённый “Abakus UK” Студентом прямо или косвенно в результате его действий или пренебрежения. Данный пункт является предметом очного обучения, которое подлежит дополнительному Соглашению между Клиентом и “Abakus UK”.

4. ПРОГРАММА ОБУЧЕНИЯ И РАСПИСАНИЕ ЗАНЯТИЙ

4.1 Услуги, предоставляемые “Abakus UK” Клиенту, соответственно, Студенту, должны предоставляться исключительно в онлайн формате, если не согласовано иное. Онлайн сервисы могут включать в себя видеоконференции и платформы, предназначенные для Студента.

4.2 Программа обучения, по настоящему Соглашению, включает в себя обучение Ментальной Арифметике в количестве 40 академических часов, но может быть изменена в пользу любого из них. Учебный курс, как указано в учебной программе, рассчитан 9 академических месяцев. Дополнительные часы могут быть согласованы, если Заказчик желает более быстрого прогресса. Детали количества учебных часов указываются в тарифном плане и, когда данное Соглашение вступает в действие при покупке абонементa. Расписание уроков предоставлено “Abakus UK”. Заказчик выбирает соответствующий академический уровень ребёнка и расписание до начала учебного года в соответствии с наличием мест.

4.3 Стороны Соглашения имеют право изменять перечень предметов, по дополнительному соглашению, которые входят в состав Услуг обучения, а также выбранные занятия Клиентом. Следует отметить, что “Abakus UK” оставляет за собой

право изменять согласованные сессии обеспечивать соответствующую связь с Клиентом.

5. СТОИМОСТЬ УСЛУГ И ПЛАТЕЖЕЙ

5.1 Стоимость Услуг за академический час (45 минут) будет подлежать ежегодному увеличению. Номинальная стоимость урока составляет £10 (десять фунтов) за академический час. Стоимость Услуг, предоставляемых Заказчику, может меняться в зависимости от: договорённости по Соглашению, количества учебных занятий, периодичности занятий, привлечение Студента для маркетинговых целей, скидки, жесты доброй воли и взыскание задолженности по какому-либо платежам.

5.2 Предоплата производится заказчиком и должна соответствовать правилам, изложенным в Договоре, до начала занятий. Заказчик оставляет право выбора, когда вносить предоплату за Услуги. Наличие учебных занятий будет зависеть от уровня Студента.

5.3 Оплата Услуг Клиентом может быть проведена посредством банковского перевода в следующей форме: Visa, MasterCard, American Express, China UnionPay, JCB, Diners, Cartes Bancaires, Discover, Visa Electron, Maestro, PayPal, ApplePay, наличные при условии очных занятий и Крипто (\$BTC, \$ETH, \$BNB).

5.4 Учебные материалы (книги и рабочие тетради) и счёты не включены в стоимость Услуг, если только не указано в тарифном плане абонемента.

5.5 Цена Услуг может быть изменена в порядке, указанном в пункте 5.6 данного Соглашения.

5.6 В случае существенных изменений в работе "Abakus UK" (рост заработной платы педагогического состава, увеличение арендной платы и изменение размера коммунальных платежей, стоимость услуг и работ организаций, не являющихся частью "Abakus UK" и обслуживающих образовательный процесс по настоящему соглашению, рост аналогичных расходов Центра, введение дополнительных обязанностей по уплате сборов и налогов), и при необходимости, в рамках данного Соглашения предоставление дополнительных услуг для обеспечения стабильности финансирования образовательного процесса, цена образовательных услуг, указанная в пункте 4.1 Соглашения, может изменяться, но не более, чем на 10 процентов. "Abakus UK" должен уведомить Клиента в срок не позднее, чем за 30 дней до предполагаемого изменения цен на Услуги по Договору.

5.7 Если Заказчик не согласен с изменением размера цен на услуги по Договору, Стороны расценивают это как односторонний отказ Заказчика от исполнения Договора, и оно будет прекращено. В этом случае Заказчик оплачивает ранее оказанные услуги по Договору.

6. ОСОБЫЕ УСЛОВИЯ И РАЗРЕШЕНИЕ СПОРОВ

6.1 Если количество детей в группе составляет менее 50 процентов, указанного в пункте 2.1, то Центр оставляет за собой право распустить группу и предложить Заказчику альтернативные варианты обучения в других группах или вернуть Заказчику деньги за неиспользованные занятия. Особые исключения могут быть предусмотрены при наличии смягчающих обстоятельств.

6.2 Если Студент пропускает урок по болезни или по другой уважительной причине, Клиент имеет право перенести урок, при этом первоначальная стоимость Услуг не будет затронута.

6.3 Abakus UK оставляет за собой право отказать в возврате средств, если не указана уважительная причина отсутствия, когда Клиент запрашивает отмену платежей. Клиент имеет право указать причину пропуска урока. Клиент может предоставить справку из медицинского учреждения, указав причину отсутствия. Стоимость пропущенного урока может быть возмещена без учёта административных расходов, понесённых в результате денежных переводов.

6.4 Пересмотренный размер расходов, указанный в пункте 6.2, не применяется к специальным предложениям.

6.5 Разногласия и споры, возникающие в рамках Соглашения и не урегулированные путём переговоров, передаются в суд по месту нахождения головного офиса материнской компании Abakus UK – Charleston Corporation, в пределах соответствующей юрисдикции страны.

7. ОКОНЧАНИЕ

7.1 Договор может быть расторгнут на следующих основаниях:

А. По истечении срока действия настоящего Соглашения

Б. По соглашению Сторон

В. По инициативе одной из сторон, подлежащей уведомлению другой стороны не позднее 14 календарных дней.

Г. По другим основаниям, непосредственно вытекающим из условий настоящего Договора или указанным в договорных обязательствах и уставе Abakus UK

Д. При отсутствии дополнительного соглашения Сторон Договора просрочка платежа на срок более 25 дней рассматривается как односторонний отказ от исполнения договора.

7.2 Abakus UK оставляет за собой право отказаться от Соглашения в случае ненадлежащего поведения Студента, прямых или косвенных действий Студента, угрожающих физическому или психическому здоровью других Студентов, проходящих тот же курс обучения, в рамках конкретной группы. Это положение применяется в случае, если сотрудники Abakus UK становятся вышеупомянутого ненадлежащего поведения.

7.3 Расторжение настоящего Соглашения по любой из вышеуказанных причин влечёт за собой исключение Студента, в соответствии с которым Соглашение между Сторонами прекращает существование и аннулируется. Принимая во внимание, что поведение Студента может быть пересмотрено при условии, что не происходит повторение инцидентов. Клиент и Abakus UK имеют право расторгнуть или изменить настоящее Соглашение независимо от наличия согласия Студента.

8. СРОК ДЕЙСТВИЯ ДОГОВОРА

8.1 Условия настоящего договорного обязательства устанавливаются с даты, когда Клиент соглашается в процессе покупки любого из тарифов с целью получения членства с Abakus UK. Соглашение остаётся в силе в течении 40 академических часов, что эквивалентно 9 академическим месяцам. Даты начала и окончания занятий должны быть согласованы между сторонами и, которые могут быть изменены.

8.2 Клиент соглашается информировать Abakus UK о своих персональных данных с целью передачи и обработки данных. Клиент соглашается информировать Abakus UK о любых изменениях в отношении данных Студента в течении соответствующего периода времени. Информация, хранящаяся о Клиенте и Студенте, используется для организации учебного процесса, а также не может быть использована для передачи третьим лицам.

9. УВЕДОМЛЕНИЕ О СОГЛАСИИ

9.1 Читая содержание настоящих Правил и Условий, Вы соглашаетесь с указанными условиями и подтверждаете, что прочитали и поняли условия.